
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 83. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 wrzeœnia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wy¿szego Barbary Kudryckiej

Szanowna Pani Minister!
Niebawem rozpoczyna siê nowy rok akademicki. W jego trakcie wdro¿onych zostanie wiele zmian. Jeste-

œmy w trakcie intensywnego wprowadzania procesu boloñskiego, który obejmuje gros kierunków studiów.
Spogl¹daj¹c na ich iloœæ, pragnê zapytaæ Pani¹ Minister, jakie maj¹ byæ dalsze kroki na drodze wpro-

wadzania procesu boloñskiego? Czy wprowadzenie go na wszystkich dotychczasowych kierunkach by³o
konieczne oraz czy zosta³y jeszcze jakieœ kierunki, na których powinniœmy to uczyniæ?

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




